





DOMRESIDENZ

APARTMENT SUITES

Wo romantische Gassen auf den Dom treffen, kann man die Geschichte Regensburgs nicht nur an jeder Ecke atmen, man ist Teil davon – man lebt darin. Nach drei Jahren Sanierung haben wir ein mittelalterliches Gebäude mit Antiquitäten, Designklassikern und moderner Technik ausgestattet und ein besonderes Urlaubsdomizil geschaffen, das vom DTV sogar mit fünf Sternen klassifiziert wurde. Die Domresidenz bietet je Stockwerk bis zu vier Personen Platz und vereint in drei großzügigen Suiten den Luxus und Komfort eines Hotels und die Ruhe und Eigenständigkeit eines Apartments.

Historisches Wohngefühl ohne die Schwere der Zeit, dezenter Luxus, vertraute Gemütlichkeit.

* * * * *

You are indeed part of history yourself, where the most romantic and enchanting alleyways of Regensburg meet the Cathedral. After investing three years in renovation and refurbishment we have equipped an ancient building with antiques, design classics as well as modern technology which serves to be a unique holiday accommodation, rated with five stars by the DTV. The Domresidenz offers room for up to four guests per floor in three generously designed suites. Furthermore, this unique holiday accommodation unites the luxury and comfort of a hotel with the tranquility and sovereignty of an apartment.

Enjoy this historic sense of living, the delicate luxury, the comfortable ambiance and leave all your worries behind.

AB ZWEI ÜBERNACHTUNGEN

FROM TWO NIGHTS



DOMRESIDENZ · TÄNDLERGASSE 6 · 93047 REGENSBURG
09 41 . 37 80 64 30 · INFO@DOMRESIDENZ.DE · DOMRESIDENZ.DE